
Zápisnica č. 4 zo  

Stretnutie vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov 

dňa 17. apríla 2023 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

9 zástupcov študentov 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

 

1. Otvorenie 

Pani dekanka privítala prítomných študentov a odovzdala slovo pánovi prodekanovi 

Borzovi, ktorý moderoval spoločné stretnutie.  

 

2. Vzájomné informovanie sa o zohľadnení návrhov z ostatného stretnutia 

- pán prodekan Borza informoval o riešeniach z februárového stretnutia  

- pani dekanka informovala o súhlase s kurzom sebaobrany na Ústave TV a športu. 

Pán rektor aj vedúca UTVŠ prijali návrh kladne a majú prediskutovať možnosti 

realizácie kurzu. Dôležité bude informovať študentov a získať ich pre kurz 

 

3. Podnety zo strany študentov 

- študentka z medziodborového štúdia  – predostrela požiadavku študentov, ktorí by 

prijali predmety z didaktiky alebo metodiky, keďže sú rozhodnutí byť učiteľmi. 

Upresnila, že ide o predmetovú didaktiku.  

- pani dekanka – mohlo by to byť realizované rozšírením povinne voliteľných 

predmetov a bolo by to umiestnené do bloku pedagogika. Túto tému odporúčala otvoriť 

na najbližšej vedeckej rade a kolégiu dekanky. Odporúčala aj ako predmet rokovania 

RŠP. 

- študent – hodnotenie výučby – spätná väzba (SV) zo strany študentov bude aj 

v letnom semestri cez AIS aj FF UPJŠ?  

- pani dekanka – v závere apríla bude RVK predložený sumár nakladania zo SV. 

Vyhodnotenie SV v AIS2. Vedúci obdŕžali SV za katedru a boli riešené. 18. apríla bude 

k dispozícii vyhodnotenie SV FF UPJŠ a vedúci katedier aj učitelia obdŕža kódy 

s prístupom.  



- študent – aká bola účasť v SV zo strany študentov?  

- pani dekanka zdôraznila anonymitu pri zberaní SV cez platformu FF UPJŠ aj AIS2. 

Podčiarkla význam vzájomnej rešpektujúcej komunikácie a pozície medzi učiteľom 

a študentom.  

- pán prodekan Borza uviedol konkrétny počet zapojených študentov z 1428 (973 Bc., 

385 Mgr., 70 PhD.) zapísaných študentov I. až III. stupňa štúdia sa SV zúčastnilo 215 

Bc., 32 Mgr. a 3 PhD.  

- študent poznamenal, či to nie je mätúce, že je viacero dotazníkov (k spomínaným 

uviedol aj katedrové) a položil otázku, či vieme zvýšiť účasť študentov na SV. 

- pani dekanka – sumarizovala činnosť vedenia FF UPJŠ v prospech SV, v správe za 

AR môžete čítať ako postupujeme v získavaní SV. Niektoré ŠP s nízkym počtom 

študentov sú zo SV vynechané napr. ŠP latinčina. Katedry môžu využiť ďalšie formy 

na získanie SV. Uviedla príklad na KSSFaK. Existuje kritická hranica, ktorú by sme 

nemali prekročiť, aby sa SV nestala zaťažujúcou pre študentov. Na naše stretnutia 

okrem Vás môžete pozvať aj iných študentov. 

-  pani prodekanka Panocová (novozvolená dekanka) – oceňuje dotazník na FF UPJŠ, 

pokladá to za možnosť voľby pre študentov. Vyplnenie dotazníka je dobrovoľné. 

Vyjadrila očakávanie, že aj z aktuálneho stretnutia sa informácie rozšíria medzi 

študentov.  

- pani dekanka doplnila, že právo vyplniť alebo nevyplniť SV je právom, ktoré Vám 

nemôže nikto vziať ani nanútiť.  

 

4. Záver 

Pani dekanka poďakovala študentom za ich účasť a podnety. Ďalšie spoločné 

stretnutie sa uskutoční vo vopred oznámenom termíne. 

 

Zapisovateľ: 

doc. ThDr. Peter Borza, PhD. 

 

V Košiciach dňa 17. apríla 2023 

 

 

 

  

 

 


